
99
ره 

مـا
 ش

 13
94

ی 
 د

م 
 نه

ال
سـ

ن/ 
ـا

انی
یر

ه ا
ـر

نج
پ

76

ژه
 وی

ده
رون

پ

برگزارینمایشگاهوسلایقمختلفشرکتکنندگان
گزارش اختصاصی پنجره ایرانیان از ششمین نمایشگاه تخصصی در و پنجره مشهد:

ره:
شـا

ا

محل دائمی نمایشـگاه های بین المللی مشـهد، 27 تا 30 آبان ماه 1394 میزبان ششـمین نمایشـگاه تخصصی در و پنجره، ماشین آلات و صنایع 
وابسته بود. این دوره از نمایشگاه همزمان با چهار نمایشگاه تخصصی دیگر برگزار می شد. پنجره ایرانیان نیز مانند همیشه در این نمایشگاه حضور 

داشت و طی گفتگوهایی کوتاه با فعالان صنعت در و پنجره، تلاش کرد چندوچون این دوره از نمایشگاه را از زاویه دید این عزیزان منتقل سازد.
نکته جالب توجه این گزارش، نقطه نظرات بسـیار متفاوت غرفه داران در خصوص نحوه برگزاری این نمایشـگاه بود. برغم اینکه برخی از فعالان 
به هیچ وجه رضایتی از این نمایشـگاه نداشـتند، عده ای دیگر دوره ششم نمایشگاه مشهد را بهتر از سال های قبل می دانستند. به نظر می رسد این 
امر بیش از همه نشـان از تنوع و گوناگونی سـلایق فعالان این صنعت دارد که خود سبب پیچیدگی برنامه ریزی  دقیق  برای کسب رضایت همگان 
می شود. اما به طور کلی آنچه که بیش از همه در مشهد نمود داشت، مانند همه شهرستان های کشور، فقدان اطلاع رسانی بود. ظاهرا برگزارکنندگان 
این دسـت نمایشـگاه ها توجه چندانی به یکی از مهم ترین و تعیین کننده ترین بخش های برگزاری یک نمایشـگاه، یعنی تبلیغات و اطلاع رسـانی 

ندارند؛ و منتقدان این نمایشگاه نیز بیش از همه همین نکته را گوشزد می کردند.
به هر حال نشریه پنجره ایرانیان در تک تک غرفه های مرتبط با صنعت در و پنجره حضور یافت و سه پرسش زیر را از آنها پرسید:

1. فعالیت شرکت شما در چه زمینه ای است و با چه هدفی در نمایشگاه مشهد شرکت کرده اید؟
2. آیا به اهداف خود نائل شده اید و از نمایشگاه رضایت دارید؟

3. ارزیابی شما از نحوه برگزاری ششمین نمایشگاه تخصصی در و پنجره مشهد چیست؟

ــین یو.   پاسـخ 1: ما نماینده پروفیل پرش
ــان هستیم و  ــی در استان خراس پی. وی. س
ــولات خود به علاقمندان  برای عرضه محص

در این نمایشگاه شرکت کردیم.
 پاسـخ 2: برای قضاوت کردن هنوز زود 
ــت. امیدواریم در روزهای آینده به اهداف  اس

خود برسیم.
 پاسخ 3:  به نظر من برگزاری این نمایشگاه خوب بوده و تاکنون مشکلی نداشتیم.

علیرضا پارسا صدر ـ گروه صنعتی پارسا

 پاسـخ 1: با هدف جذب مشتریان جدید 
در این نمایشگاه حضور به هم رساندیم.

ــواردی که مد نظر   پاسـخ 2: تا کنون م
ــده و در کل برای ما خوب  ما بوده، برآورده ش

بوده است.
 پاسـخ 3: به طور کلی نمایشگاه بد نبوده 
ــاب و  ــا هزینه های جانبی اینجا بدون حس ام

کتاب است. اطلاع رسانی نیز ضعیف بوده و بیشتر برعهده غرفه داران است.

سید حسین میری ـ ارپن
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ــداف ما اطلاع یافتن   پاسـخ 1: یکی از اه
ــتریان خود در  ــای مش ــلات و گرایش ه از تمای
ــت، برای اینکه متوجه شویم که  مشهد بوده اس
ــتند و هم  مونتاژکارهایمان در چه وضعیتی هس
ــلایق مصرف کننده نهایی  ــه از نظرات و س اینک

آگاه شویم.
 پاسـخ 2: تا حدود بسیاری به اهداف خود 

ــیده ایم. بسیار جالب است که مشتریان مشهدی بیشتر به دنبال کیفیت و خدمات هستند و  رس
قیمت پایین، معیار اصلی انتخاب آنها نیست.

 پاسخ 3: به نظر من خوب بوده و همکاری های خوبی با ما شده است.

ــه توزیع  ــرکت در زمین ــن ش  پاسـخ 1: ای
ــراق آلات و پروفیل و تولید پنجره فعالیت دارد.  ی
ــگاه ها  ــرکت در نمایش یکی از اهداف ما برای ش
ــی به مصرف کننده  انتقال دانش فنی و مهندس
ــم که با توجهی که  ــت. ما افتخار داری نهایی اس
ــه به بحث کیفیت خدمات خود داشته ایم،  همیش
ــیاری از فعالان با افت  در این دوره رکود که بس

کاری روبرو بوده اند، شرکت ما از رشد برخوردار بوده است.
ــت و بازدیدکنندگان  ــگاه نسبت به دوره های گذشته یک استثناس  پاسـخ 2: این نمایش

بسیار بیشتری داشته است و ما نیز از این امر رضایت داریم.
 پاسخ 3:  در این دوره از نمایشگاه مشهد، اطلاع رسانی و  هماهنگی ها بسیار خوب بوده 

و همکاری مطلوبی با ما داشته اند.

حمیدرضا واژگو ـ رهاوین

ــرکت در   پاسـخ 1: یکی از اهداف ما از ش
ــگاه به نمایش گذاشتن پروفیل های  این نمایش
ــی آن را در اختیار داریم،  ــه نمایندگ ــیندژ، ک س

بوده است.
 پاسـخ 2: تا کنون همکاران بازدید خوبی 
ــتریان بسیار  ــته اند ولی بازدید مش از غرفه داش

ضعیف بوده است.
ــته ایم، و تا این دوره شاهد  ــال 1386 در این نمایشگاه شرکت داش  پاسـخ 3: ما از س
ــده که به نظر من اصلا مناسب نیست.  هیچ تفاوتی نبوده ایم. حتی قوانین جدیدی وضع ش
همچنین برخوردهای صورت گرفته با غرفه داران نامطلوب است. در زمینه تبلیغات نمایشگاه 
ــهر خوب بوده ولی در رادیو و تلویزیون هیچ اطلاع رسانی  ــطح ش ــانی در س نیز، اطلاع رس

صورت نگرفته است.

آرش موسوی نیا ـ نواندیشان آلومینیوم خراسان )نماینده سیندژ(

 پاسـخ 1: با توجه به اینکه مشهد بازار 
ــت، ما با هدف بازاریابی و  ــیار خوبی اس بس
ارزیابی کار خودمان در این نمایشگاه حاضر 

شده ایم.
ــداف خود  ــدی به اه ــا ح  پاسـخ 2: ت
ــتریان خود دیدار  ــتر مش ــیده ایم. با بیش رس
ــاط مثبت و منفی  ــا ما را از نق ــته و آنه داش

فعالیت های آکپا آگاه کرده اند.
ــتان ها به صورت ضعیفی  ــگاه های شهرس ــور کلی تمامی نمایش  پاسـخ 3: به ط
ــانی  ــتریان خودمان که به آنها اطلاع رس ــوند. در اینجا نیز تا کنون مش برگزار می ش
کرده  بودیم، به غرفه آکپا آمده اند و به دلیل اطلاع رسانی ضعیف برگزارکنندکان، در 

میان بازدیدکنندگان مشتریان بسیار اندکی به چشم می خورند. 

غلامرضا حکیمی ـ آکپا ایران کیش

منوچهر قادریان مهربانی ـ آتاتک

ــر یکی از  ــرکت کالامه  پاسـخ 1: ش
ــده  وارد کنن ــیلیکون و  ــدگان س توزیع کنن
ــولات آک فیکس در ایران  انحصاری محص
ــتر برای شناساندن  ــرکت ما بیش ــت. ش اس
ــان  هموطن ــه  ب ــس  آک فیک ــولات  محص
ــرکت  ــگاه ش ــهدی خود در این نمایش مش

کرده  است.
 پاسخ 2: تاکنون خوب بوده است. بیشتر بازدیدکنندگان با اینکه ما را می شناختند 
ــتریان مطلع  ــنا نبودند؛ در اینجا فرصتی پیش آمد تا مش اما با همه محصولات ما آش

شوند که تنوع محصولات ما بیش از 90 نوع است.
 پاسخ 3: برگزاری خوب بوده اما اطلاع رسانی آن بسیار ضعیف بوده است.

حمیدرضا هادی زاده ـ کالا مهر

ــواره بر کیفیت  ــرکت ما هم  پاسـخ 1: ش
ــز هدف ما به  ــته و در اینجا نی ــود تاکید داش خ
ــتن کیفیت محصولات جی.اس. نمایش گذاش

ای بوده است.
ــال های  ــبت به س  پاسـخ 2: وضعیت نس
ــته اصلا خوب نیست و استقبال خوبی هم  گذش

از آن به عمل نیامده است.
ــته است و من  ــگاه نقاط مثبت و منفی داش  پاسـخ 3: به نظر من، برگزاری این نمایش

می توانم بگویم حدود 60 درصد رضایت دارم.

علیرضا شهابی نیا ـ جی.اس.ای

 پاسـخ 1: بیشتر با هدف جذب مشتریان 
بیشتر وارد این نمایشگاه شده ایم.

ــدان رضایتبخش   پاسـخ 2: تا کنون چن
نبوده است. امیدواریم در دو روز آینده وضعیت 

بهتر شود.
 پاسخ 3: نسبت به سال گذشته بهتر بوده 

و هزینه ها کاهش یافته است. 

مجتبی نصیرایی ـ گسترش صنعت

ــرکت در این  ــا از ش ــدف م  پاسـخ 1: ه
نمایشگاه شناساندن محصولاتمان به مشتریان 
ــان و  ــه اینکه مهندس ــا توجه ب ــت. ب ــوده اس ب
ــد می کنند،  ــگاه بازدی ــازان از این نمایش انبوس
ــی خدمات  ــرای معرف ــیار خوبی ب ــت بس فرص
شرکت ها فراهم می شود. به ویژه که ما به تازگی 
ــت آلمان را نیز به  ــای فربد و آلوپلاس پروفیل ه

سبد محصولات خود افزوده ایم. 
ــته وضعیت خوب نبوده و استقبال نیز اندک  ــال های گذش ــه به س  پاسـخ 2: در مقایس

بوده است.
ــده است؛ این   پاسـخ 3: به نظر من برگزاری هیچ تغییری نکرده و کیفیت آن بهتر نش

نمایشگاه درست مانند سال های گذشته است. 

محمدرضا نوبخت ـ پنجره عایق پردیس 
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ــد در و پنجره   ــا در زمینه تولی  پاسـخ 1: م
ــغول  ــتگاه های تمام اتوماتیک آلمانی مش با دس
ــران نیز 50 نماینده  ــر ای فعالیت بوده و در سراس
ــگاه  ــرکت در این نمایش ــدف ما از ش ــم. ه داری
عرضه محصولاتمان و به دست آوردن بازارهای 

جدید است.
 پاسخ 2: تا کنون که بازدیدکننده بسیار اندک بوده و ما به اهداف خود نرسیده ایم.

ــانی ضعیف بوده اما در کل برگزاری خوب بوده  ــگاه اطلاع رس  پاسـخ 3:  در این نمایش
است.

عبدالله راستگو ـ پنجره عایق نوین سازان

ــرکت پتروپویا، برای معرفی   پاسـخ 1: ش
ــای  ــی پروفیل ه ــود، یعن ــدات خ ــتر تولی بیش
ــن  ــازه در ای ــتریان ت ــب مش ــت ویژن و جل بس

نمایشگاه شرکت کرده است.
 پاسخ 2: تا کنون و با توجه به رکود بازار و 
نابسامانی های اقتصادی، این نمایشگاه نیز رونق 

چندانی نداشته است. با این حال ما تا حدودی به اهداف خود رسیده ایم.
 پاسخ 3:  برخورد ماموران با غرفه داران به هیچ وجه خوب نبوده و زیبنده مشهد به عنوان 

یک کلان شهر نیست. همچنین اطلاع رسانی این نمایشگاه نیز بسیار ضعیف بوده است.

احمدرضا صادقیان ـ پتروپویا گرانول 

 پاسخ 1: ما در زمینه تولید در و پنجره های 
ــعه بازار  دوجداره فعالیت می کنیم و با هدف توس
ــگاه  ــتریان جدید در این نمایش خود و جذب مش

شرکت کردیم.
 پاسـخ 2: تا کنون که شرایط خوبی حاکم 

بوده و امیدوارم در دو روز آینده بهتر نیز بشود.
ــکلی نداشتیم. استقبال  ــگاه خوب بوده و هیچ مش  پاسـخ 3: به نظر من برگزاری نمایش
ــته اینگونه نبود و ضعف هایی وجود داشت، اما امسال  ــگاه شد. سال های گذش خوبی از نمایش

وضعیت بهتر شده است.

حمید صفویه شاملو ـ نوین پنجره مشهد

ــا تولید در و  ــت م ــه فعالی  پاسـخ 1:  زمین
ــی و آلومینیوم ترمال بریک  پنجره یو.پی.وی.س
ــش  ــدی برای پاش ــن خط تولی ــت. همچنی اس
ــتر برای  ــتاتیک در اختیار داریم. ما بیش رنگ اس
ــازی در نمایشگاه مشهد شرکت کرده ایم.  برندس
ــت که در این زمینه فعالیت داریم، از  ما سال هاس

علی اکبری ـ نواندیشان آلومینیوم خراسان

 پاسخ 1: با هدف توسعه بازار، فروش بیشتر 
و همچنین آشنایی بیشتر مشتریان با محصولات 
ــگاه حاضر شده ایم. ضمن  هافمن در این نمایش
ــن را در این  ــه پروفیل لمینیت جدید هافم اینک

نمایشگاه برای اولین بار عرضه کرده ایم.
 پاسخ 2: تا کنون خوب بوده است؛ می دانید 

که هافمن پروفیل شناخته شده ای است، و ما نیز در این نمایشگاه با همکاران خود در مشهد 
دیدارهایی داشته و راضی هستیم.

ــیار ضعیف بوده است. با اینکه به لحاظ  ــفانه تبلیغات این نمایشگاه بس  پاسـخ 3:  متاس
ــانی ضعیف  ــت، اما به دلیل اطلاع رس ــیار خوش موقع اس ــگاه بس زمانی، برگزاری این نمایش

بازدیدکنندگان اندکی داشته ایم.

کامبیز ابراهیمی ـ هافمن

 پاسـخ 1: گروه صنعتی برادران شیشه چی 
ــداره، درهای  ــد در و پنجره دوج ــه تولی در زمین
ــغول به  ــه های دوجداره مش ــک و شیش اتوماتی
ــردم با  ــنا کردن م ــت. ما جهت آش ــت اس فعالی
ــتری بیشتر در این  محصولات خود و جذب مش

نمایشگاه شرکت کرده ایم.
 پاسخ 2: تا حدودی به اهداف خود رسیده ایم.

ــال بدتر می شود. برای مثال، در ابتدا  ــرایط برگزاری سال به س  پاسـخ 3: به نظر من ش
ــتباه  مبلغی را به عنوان هزینه غرفه به ما اعلام کردند اما پس از مدتی گفتند که این رقم اش

شده و مبلغ دریافتی آنها افزایش یافت. همچنین اطلاع رسانی نیز بسیار ضعیف بوده است.

مجید شیشه چی ـ برادران شیشه چی

ــرکت  ــا نماینده ش ــرکت م  پاسـخ 1: ش
ویستابست است. ما همه ساله در این نمایشگاه 
ــال نخستین سالی  ــرکت می کنیم، اما امس ش
ــمی خود را افتتاح کرده ایم؛  است که دفتر رس
از این نظر نمایشگاه امسال از اهمیت بیشتری 
برای ما برخوردار است تا بتوانیم در آن کیفیت 

تولیدات و توانمندی های خود را به نمایش بگذاریم.
ــود حاکم بر آن،  ــبت به بازار موجود و رک ــا این لحظه خوب بوده و نس  پاسـخ 2: ت

رضایت داریم. 
 پاسخ 3: از برگزاری نمایشگاه راضی هستیم.

رضا محمدی ـ نگین فرم خاوران

 پاسخ 1: فعالیت شرکت ما در زمینه تولید 
ــال بریک و یو.پی. ــره آلومینیوم ترم در و پنج

وی.سی است و برای نشان دادن پیشرفت های 
ــتن توانمندی های خود  خود و به نمایش گذاش

در این نمایشگاه شرکت کردیم.
ــتقبال مردم خوب بوده و ما   پاسخ 2: اس

راضی هستیم.
 پاسخ 3:  به نظر من برگزاری نمایشگاه امسال بسیار خوب بوده است.

قاسم اعلم ـ صدف آذین

ــرکت و  ــاندن ش ــرای شناس  پاسـخ 1: ب
فعالیت های خود در این نمایشگاه حاضر شده ایم.
 پاسـخ 2: به اهداف خردتر خود رسیده ایم 
اما ما در انتظار تحقق اهداف کلان خود هستیم.

 پاسـخ 3: من بیش از ده سال است که در 
نمایشگاه های مختلف شرکت داشته  ام و به نظرم 

این نمایشگاه به هیچ وجه راضی کننده نبود. همچنین در زمان تحویل غرفه ناهماهنگی هایی 
ــدیم همه تجهیزات  ــوض کردند و ما مجبور ش ــت و در لحظه آخر غرفه ما را ع ــود داش وج

خودمان را دوباره جابجا کنیم، و همچنین مسائل دیگر.

علیرضا مطیع فر ـ بهوین

ــت  ــگاه ها برای ما محلی اس ابتدا هم به کیفیت اهمیت داده ایم. از این جهت این قبیل نمایش
که همکاران فعلی خود را ملاقات می کنیم و افراد جدیدی نیز به ما می پیوندند.

 پاسخ 2: در این دو روز که از برپایی نمایشگاه گذشته شرایط خوبی حاکم بوده است.
ــت.  ــای قبل بهتر بوده اس ــگاه ازدوره ه ــزاری این نمایش ــر من برگ ــه نظ  پاسـخ 3:  ب

جانمایی های خوبی انجام شده و خدماتی مناسبی نیز ارائه شده است.


